
|Sekretariatet for KVS –” Årsrapport” for perioden sept. 2018 – aug. 2019. 
 
 
Sekretariatet har hatt følgende sammensetning: 

 

• Anstein Hagen  Holmevatn 

• Hanne Henstein Hellebrote 

• Stig Kjellevold Huvtjønnleiken 

 

Det er heller ikke denne perioden en formell leder av sekretariatet. Vi har jobbet som en gruppe og 

fordelt oppgavene etter behov. 

I året som har gått, har det vært få konkrete saker å ta tak i. Vi har imidlertid jobbet med en sak som vi 

mener må omfatte alle velforeningene på heia og derfor er en sak for KVS. 

 

• Tilførselsløyper til Kyrkjebygdheia sitt løypenett. 

De to siste årene har det vært en prøveordning hvor det fra Huvtjønnleiken og Sylvtjønn har 

vært kjørt opp tilførselsløyper til Kyrkjebygdheia sitt løypenett. Etter sekretariatets mening 

bør KVS vedta regler for hvordan dette skal organiseres videre. Vi har jobbet med et forslag til 

vedtekter som nå legges fram på årsmøtet til KVS. 

 

Ellers kan følgende opplyses: 

• Vannsituasjonen på heia. 

Så langt vi har informasjon, er framdriftsplanen fortsatt at Nissedal kommune vil overta 

vannforsyningen på Kyrkjebygdheia i løpet av høsten 2019. 

• Omlegging av Heivegen. 

Arbeidet med omleggingen av Heivegen er ennå ikke startet opp. Årsaken til det er at 

partene ennå ikke har kommet til enighet om hvordan det skal gjøres på tross av 

dommen i jordskifteretten. 

• Ladestasjon på Heia. 

Anstein Hagen har jobbet med saken. Han opplyser at det først og fremst er et spørsmål om 

kostnad. Det kommer en nærmere orientering om dette på årsmøtet. 

 

 
 

Stig Atle Kjellevold   Hanne Henstein   Anstein Hagen 

(stig.kjellevold@kebas.no) (hensteinhanne@gmail.com) (anstein.hagen@gmail.com)  
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